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Tanase (BVB): Sunt premise foarte bune ca alte doua companii sa fie incluse în

indicii FTSE Russell

Alte doua companii importante din piata de capital din România ar putea sa fie incluse în indicii FTSE

Russell la anul, una în martie si alta în septembrie, a declarat, joi, Adrian Tanase, CEO BVB.

 

"Ne dorim sa cream oportunitati pentru investitori. Ei vor veni natural în momentul în care au oportunitati de

investitii, iar principalele actiuni la care se uita sunt cele care acced în indicii FTSE Russell. Avem deocamdata

doua companii, Nuclearelectrica si Banca Transilvania. Ma astept ca aceste doua companii sa fie primele

beneficiare de prezenta lor în acesti indici, iar ceea ce ar trebui sa se traduca printr-un valuation mai bun într-un

final, printr-un cost de finantare mai mic, pentru ca au acces la o masa de investitori mai buna si ce ne dorim noi,

ca din ce în ce mai multe companii sa fie prezente în acesti indici. Sunt anumite criterii de size si de lichiditate care

trebuie îndeplinite. Criteriile de size, mai sunt înca 8 companii aproximativ care îndeplinesc criteriile de size. Din

pacate nu le-au îndeplinit pâna acum pe cele de lichiditate. Dar ce pot sa va spun, sunt premise foarte bune ca alte

doua companii importante din piata de capital din România sa fie incluse în indicii FTSE Russell la anul", a spus

Adrian Tanase, la evenimentul online "Mirsanu Dealmakers Summit 2020".

 

El a precizat ca FTSE Russell face doua reechilibrari pe an si ca este un proces continuu de evaluare.

 

"La anul în martie avem sanse bune ca o noua companie sa fie introdusa, iar în septembrie o a doua companie sa

fie introdusa în indici astfel încât sa avem patru companii. Scopul nostru este sa avem din ce în ce mai multe

companii acolo, iar acesta ar trebui sa fie ca un rezultat al pietei primare de aici", a afirmat Adrian Tanase.

 

El a mentionat ca spera sa se îmbunatateasca conditiile pe equity începând cu 2021 si a spus ca în prezent s-a

recuperat toata pierderea din 2019, iar indicele BET-TR este "pe plus" fata de sfârsitul anului.

 

"Speram ca toate lucrurile sa se calmeze de la anul cumva. Cred ca sunt premise foarte bune sa avem si o situatie

politica mult mai stabila, poate criza Covid sa se încheie cât mai repede. În conditiile acestea ar trebui sa vede si

niste deal-uri pe equity", a mai declarat Adrian Tanase.

 

Piata de capital din România a fost inclusa în indicii furnizorului global de indici FTSE Russell pentru Pietele

Emergente începând din data de 21 septembrie 2020.

 

Furnizorul global de indici FTSE Russell a anuntat, pe 26 septembrie 2019, ca România a fost promovata de la

statutul de Piata de Frontiera la statutul de Piata Emergenta Secundara, iar decizia va deveni efectiva începând cu

septembrie 2020.

 

FTSE Russell revizuieste anual clasificarea tarilor în cele patru categorii - piete de capital dezvoltate, piete de

capital emergente avansate, piete de capital emergente secundare si piete de capital de frontiera, prin analizarea a

21 de criterii care urmaresc cadrul de reglementare, custodia si decontarea, cadrul de tranzactionare, operatiunile

cu derivative. 
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